
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 18/2015 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 486/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Δέσμευση του Δ.Σ. για τροποποίηση της υπ’ αριθ. 118/2015 

ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ απόφασης του Δ.Σ. και απόρριψη 

αιτήματος της εταιρίας «ΒΛΑΝΤΗΣ ΑΛ.-ΜΑΡΜΑΡΑΣ ΦΡ.-

ΠΑΛΟΥΚΙΔΗΣ Κ. Ο.Ε.», για επαναπροσδιορισμό της 

χρήσης δημοτικού υπαίθριου κοινόχρηστου χώρου. 

 

Σήμερα 24 Αυγούστου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 20-8-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 

τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 

και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  32 μέλη: 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. 

Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 

8)Σ.Διαμάντης, 9)Γ.Σοφιανίδης, 10) Ν. Μωυσιάδης, 11) Β.Λυκοστράτης, 

12) Γ. Κάκαρης, 13)Μ. Παπαϊωάννου, 14)Ι.Χειμώνας, 15)Λ.Ακριβόπουλος, 

16)Σ.Ασλάνογλου, 17)Γ.Ορφανίδης, 18)Ε.Ιακωβίδου, 19) Χ. Γαϊτάνου, 20) 

Ν. Μαυροκεφαλίδης, 21)Α.Σιακαβάρας, 22)Θ.Τέτος, 23)Ι.Κυρατλίδης, 24) 

Μ. Σουμελίδης, 25) Α. Καγκελίδης, 26)Γ.Γουλτίδης, 27)Η.Τσιφλίδης, 

28)Σ.Ελευθεριάδου, 29)Ν.Μπέκης, 30)Α.Αποστολόπουλος, 

31)Α.Μαρκούλης, 32)Γ.Μελιόπουλος. 

Χ. Κούτρας, Θ. Κορωνάς, 

Π.Τσαπαρόπουλος, 

Κ.Καραπαναγιωτίδης, 

Ν.Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, 

Ι.Παπαγιάννης, Π.Παπαδίνα, 

Σ.Στουγιάννος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                                
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 

& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 

Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, 

Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 

Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Γ.Κάκαρης 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 464/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Η.Τσιφλίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, 
Ν.Μωυσιάδης 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 466/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 467/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Η.Τσιφλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Λ.Ακριβόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 468/2015 απόφασης προσήλθε η κ. Χ.Γαϊτάνου και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Μ.Παπαϊωάννου, 

Β.Παπαδόπουλος, Α.Αποστολόπουλος 

6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 469/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Παπαδόπουλος και αποχώρησε ο κ.Α.Μαρκούλης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 470/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Σ.Διαμάντης και προσήλθαν οι κ.κ. 

Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Γουλτίδης, Γ.Κάκαρης, Μ.Παπαϊωάννου 

8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 472/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Η.Τσιφλίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, 
Σ.Διαμάντης 

9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 473/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ Ν.Μπέκης, Α.Καγκελίδης. 

10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 474/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Κυρατλίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 480/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Κυρατλίδης, Α.Αποστολόπουλος 

12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 485/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ.Α.Αποστολόπουλος 

13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 486/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Η.Τσιφλίδης και αποχώρησε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 488/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος. 

15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 489/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Τέτος 

16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 497/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Τέτος 

17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 504/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης 

18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 510/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 20ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 48/2015 απόφαση της Ε.Π.Ζ., με την οποία αυτή: 

Α) Παραπέμπει το ανωτέρω θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο για πιθανή αναδιατύπωση ή 

συμπλήρωση του Κανονισμού. 

Β) Εισηγείται την απόρριψη του από 8-7-2015 αιτήματος της εταιρείας ΒΛΑΝΤΗΣ ΑΛ. – 

ΜΑΡΜΑΡΑΣ ΦΡ. – ΠΑΛΟΥΚΙΔΗΣ Κ. Ο.Ε. για επαναπροσδιορισμό της χρήσης του δημοτικού 

υπαίθριου κοινόχρηστου χώρου έμπροσθεν του καταστήματός της, όπως αυτός φαίνεται στο 

τοπογραφικό διάγραμμα που συνοδεύει την αίτηση της,  καθώς κάτι τέτοιο δεν προβλέπεται στον 

παρόντα  ¨Κανονισμό Χρήσης Παραχωρούμενων Κοινόχρηστων Χώρων Δήμου Βέροιας¨. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Λυκοστράτης: Υπάρχει ο επιχειρηματίας εδώ, αλλά οφείλω να ενημερώσω το σώμα, 

πρόκειται για το κατάστημα υγειονομικού ενδιαφέροντος που βρίσκεται στη γωνία Ιπποκράτους 

και Πρ.Ηλία το κατάστημα που λέγεται «poetry».  

Το συγκεκριμένο κατάστημα ζητά από τις δυο πλευρές, από την μεριά της Ιπποκράτους να 

αυξηθεί 0,10μ. ο χώρος που παραχωρείται γιατί λέει ότι η τεχνική υπηρεσία έκανε κάποιο λάθος 

και από την πλευρά της Πρ. Ηλία ζητά και το χώρο του απέναντι καταστήματος γιατί το απέναντι 

κατάστημα δεν συμφωνεί να δώσει το χώρο αυτό στο κατάστημα του υγειονομικού ενδιαφέροντος 

που λειτουργεί η επιχείρηση.  

Στον κανονισμό δεν αφήνουμε πουθενά «σκιές», δεν έχει δικαίωμα να χρησιμοποιηθεί από 

το απέναντι ακόμα και όταν δεν είναι κατάστημα υγειονομικού ενδιαφέροντος. Για το λόγο αυτό η 

απόφαση που πήρε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής ήταν αρνητική, παραπέμπει το θέμα αυτό στο 

Δ.Σ. με μια πιθανή αναδιατύπωση ή συμπλήρωση του κανονισμού που πρέπει να γίνει ούτως ώστε 

να επιτρέπεται αργότερα αρχές του έτους ώστε να μπορεί κάποιος να πάρει και τον απέναντι χώρο 

από το κατάστημά του. 

Παλουκίδης Κωνσταντίνος: (εκπρόσωπος καταστήματος) Εγώ ήθελα να ρωτήσω πότε 

προβλέπεται η συζήτηση για την τροποποίηση που λέει ο κ.Λυκοστράτης; Αν μπορείτε να ορίσετε 

σήμερα. 

Δήμαρχος: Προφανώς κ.Παλουκίδη θα μαζευτούν κάποια αιτήματα, φαντάζομαι ότι αυτό 

θα γίνει τέλος του έτους ούτως ώστε από τον καινούργιο χρόνο να υπάρχουν κάποιες 

τροποποιήσεις στον κανονισμό. 

Ορφανίδης: Εγώ είχα να πω ένα σε αυτό το θέμα, ότι εμείς ψηφίσαμε ένα κανονισμό που 

έχει χρόνο ισχύος το δίμηνο. Όλο το Δ.Σ. είπε τα καλύτερα, ότι έγινε μια καλή πρόταση και 

ερχόμαστε σήμερα με το πρώτο αίτημα ιδιώτη να κάνουμε τροποποίηση του κανονισμού.  

Βάσει της λογικής εγώ λέω ότι δεν συμφωνώ, με την έννοια ας λειτουργήσει αυτός ο 

κανονισμός καλώς ή κακώς, άσχημος ή ωραίος πως είναι, να μαζευτούν διάφορα προβλήματα 

εντός ενός συγκεκριμένου διαστήματος και να μην πάμε σε λύσεις μεμονωμένες ανά κατάστημα 

και όταν θα δούμε τα προβλήματα και όταν θα τα αξιολογήσουμε τότε και μόνο τότε να προβούμε 

στην τροποποίηση, είναι πολύ νωρίς να μας λένε ότι πρέπει να προβούμε. 

Πρόεδρος: Προσθέτοντας δυο κουβέντες σε αυτά που είπε ο κ.Ορφανίδης, και εγώ θα 

συμφωνούσα με αυτά. Και η πρόταση του Δημάρχου και του κ.Λυκοστράτη αφήνοντας όλο αυτό 

το χρόνο να περάσει θα φανεί αν ο κανονισμός έχει προβλήματα για διόρθωση. Είναι στην ίδια 

λογική με αυτό. Συμφωνώ και εγώ μαζί σας ότι ο κανονισμός ψηφίστηκε, ας τον αφήσουμε να 

περπατήσει, νομίζω ότι ένα εξάμηνο είναι αρκετό να τον αφήσουμε να περπατήσει.  

Με αυτή τη λογική λέω ότι όλες οι προτάσεις δεν απέχουν η μία από την άλλη. 

Σοφιανίδης: Συμπληρώνω σε αυτό που λέτε, αν μαζευτούν αιτήματα δεν σημαίνει ότι θα 

τροποποιήσουμε τον κανονισμό, μπορεί να τα απορρίψουμε και όλα. Δημοκρατικά πρέπει να τα 

εξετάσουμε.  

Δεύτερον, δεν είπαμε ότι το Δ.Σ. αποφάσισε και είπαμε για το απέναντι κατάστημα αν έχει 

τη συναίνεση ο κάθε επιχειρηματίας και είπαμε να μην το λαμβάνουμε υπόψη μας γιατί μπορεί να 

αρχίσουν και συναλλαγές, δεν λέω ότι γίνονται πάντα, αλλά μπορεί.  

Το ότι δεν υπάρχει απέναντι, αν πάρει το απέναντι που είναι ρούχα, αμέσως το επόμενο 

κατάστημα του υγειονομικού ενδιαφέροντος, υπάρχει άλλο κατάστημα υγειονομικού 



ενδιαφέροντος από την απέναντι, μετά από εδώ μετά από τον απέναντι, όταν θα κατεβαίνει ένα 

πυροσβεστικό 3,5μ. θα χρειαστεί να κάνει ζικ ζακ, γι’ αυτό συμφωνώ με την εισήγηση του 

κ.Λυκοστράτη. 

Ελευθεριάδου: Στην εισήγηση ο κ.Λυκοστράτης είπε ότι υπάρχουν δυο θέματα ένα από 

λάθος από τη μεριά της Ιπποκράτους που ζητάει να διορθωθεί το λάθος και να του δοθούν 

περισσότερα … και ένα από την άλλη. 

Γουλτίδης: Να κάνω διευκρίνιση ψήφου, είμαι κατά του κανονισμού, δηλ. δεν παίρνω 

θέση… 

Πρόεδρος: Διαδικαστικό είναι, έχετε δίκιο αλλά αν τα 10 εκ. αν είναι λάθος σαφώς και 

πρέπει να διορθωθεί, για τα άλλα είναι όχι, αυτή είναι η εισήγηση.  

Συμφωνείτε με την εισήγηση της Ε.Π.Ζ.; 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Ε.Π.Ζ; 

Μέλη: Ναι 

Λευκή ψήφο έδωσε η δημοτική σύμβουλος Σ.Ελευθεριάδου. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Ορφανίδης, Μελιόπουλος, Γ.Γουλτίδης  

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την υπ’ αριθ. 48/2015 απόφαση της Ε.Π.Ζ. 

2.- Την από 3-8-2015 αίτηση του Π.Πατρίκα. 

3.- Την υπ’ αριθ. 188/2015 ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ απόφαση του Δ.Σ. 

4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 

του Ν.3463/2006. 

 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 

Α) Δεσμεύεται για την τροποποίηση της υπ’ αριθ. 118/2015 ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ 

απόφασης του Δ.Σ., περί «Έγκρισης του Κανονισμού Χρήσης Παραχωρούμενων Κοινόχρηστων 

Χώρων του Δήμου Βέροιας», με την προϋπόθεση να συγκεντρωθεί το σύνολο των αιτημάτων που 

θα προκύψουν και με εισήγηση της Ε.Π.Ζ. να συζητηθεί το θέμα αυτό σε επόμενη συνεδρίαση του 

Δ.Σ. 

Β) Απορρίπτει το αίτημα της εταιρίας «ΒΛΑΝΤΗΣ ΑΛ.-ΜΑΡΜΑΡΑΣ ΦΡ.-

ΠΑΛΟΥΚΙΔΗΣ Κ. Ο.Ε.», για επαναπροσδιορισμό της χρήσης δημοτικού υπαίθριου 

κοινόχρηστου χώρου, έμπροσθεν του καταστήματός της, όπως αυτός φαίνεται στο τοπογραφικό 

διάγραμμα που συνοδεύει την αίτηση της,  καθώς κάτι τέτοιο δεν προβλέπεται στον παρόντα  

«Κανονισμό Χρήσης Παραχωρούμενων Κοινόχρηστων Χώρων Δήμου Βέροιας». 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  486 / 2015 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 

 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  

Θ. Αγγελίνας     

Β. Παπαδόπουλος     

Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  

Δ. Τραπεζανλής  Ν. Αγγέλου  

Σ. Διαμάντης     

Γ. Σοφιανίδης     

Ν. Μωυσιάδης     

Β. Λυκοστράτης     

Γ. Κάκαρης     

Μ. Παπαϊωάννου     

Ι. Χειμώνας     

Λ. Ακριβόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Γ. Ορφανίδης     

Ε. Ιακωβίδου     

Χ. Γαϊτάνου     

Ν. Μαυροκεφαλίδης     

Α. Σιακαβάρας     

Θ. Τέτος     

Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     

Α. Καγκελίδης     

Γ. Γουλτίδης     

Σ. Ελευθεριάδου     

Η. Τσιφλίδης     

Ν. Μπέκης     

Α. Μαρκούλης     

Γ. Μελιόπουλος     

   

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  2-9-2015 

Ο Δήμαρχος 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

 

 



 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                    Βαθμός Ασφαλείας 

ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ                        Βέροια     -    - 2015 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ                                                              Αριθ. Πρωτ. Δ.Υ. 

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ : Διοικητικών Υπηρεσιών  

ΤΜΗΜΑ        : Υποστήριξης Συλλογικών Οργάνων                    

ΓΡΑΦΕΙΟ       : Δημοτικού Συμβουλίου                                       

Ταχ.    Δ/νση   : Μητροπόλεως 46 

Πληροφορίες  : Χ. Λιλιόπουλος                                               

Τηλέφωνο       : 2331350529                     

 FAX               : 2331350515                                      

 

 

ΘΕΜΑ: Αποστολή της αριθ. 486/2015 

              απόφασης   του    Δημοτικού  

              Συμβουλίου.  

 

Περίληψη απόφ. 

Δέσμευση του Δ.Σ. για τροποποίηση της υπ’ αριθ. 

118/2015 ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ απόφασης του Δ.Σ. 

και απόρριψη αιτήματος της εταιρίας «ΒΛΑΝΤΗΣ 

ΑΛ.-ΜΑΡΜΑΡΑΣ ΦΡ.-ΠΑΛΟΥΚΙΔΗΣ Κ. Ο.Ε.», για 

επαναπροσδιορισμό της χρήσης δημοτικού υπαίθριου 

κοινόχρηστου χώρου 

 

 

ΣΧΕΤ : 

 

 

 Σας κοινοποιούμε  την αριθ. 486/2015 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου  

για να λάβετε γνώση και ανάλογη εφαρμογή. 

 

 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

 

 

Κοιν/ση 
1) Γρ. Ζ/2β 

2) Γρ. Α/1γ (Ε.Π.Ζ.) 

 

 


